
1 
 

Protokół nr XXXIX/2023 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 20 października 2023 r. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1340. 
Podjęto uchwały od nr XXXIX/337/2023 do nr XXXIX/344/2023. 
 
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu pani Beata Mazur otworzyła XXXIX sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji, powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie 
listy obecności stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Po czym poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radnego Krzysztofa Żyndę. 

Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostróda. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2023 roku przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania z budżetu 
powiatu dorocznej nagrody w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania  
i ochrony kultury. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad oraz trybu przyznawania nagród zawodnikom 
z terenu Powiatu Ostródzkiego, którzy osiągnęli wysokie wyniki sportowe, oraz ich 
trenerom i instruktorom. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z dróg i ich przechowywanie obowiązujących w 2024 r. 

10. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 
Rady. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

W trakcie posiedzenia salę obrad opuścił radny Winnicki. 
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Uwag do protokołu z XXXVIII sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 19.09.2023 r.  
nie zgłoszono.  
Podczas głosowania na sali obecnych było 21 radnych.  
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVIII sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVIII sesji Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na salę obrad powrócił radny Winnicki.  
 
Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2023-2038. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIX/337/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038, została podjęta  
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2023 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIX/338/2023 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie emisji 
obligacji. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Struk stwierdził, że emisja obligacji w kwocie 9 mln zł to spora kwota.  
Po czym poprosił o wyjaśnienie na co te środki zostaną przeznaczone. 
 
Pan Starosta poinformował, że już w uchwale budżetowej, która była przyjmowana 
przez radnych, przewidziany był zamiar zaciągnięcia kredytu w tej formie. Wyjaśnił,  
że środki pochodzące z emisji obligacji zostaną przeznaczone na spłatę długu jeszcze 
sprzed dwóch kadencji w kwocie 2 mln zł, a pozostała część w kwocie 7 mln zł zostanie 
przeznaczona m.in. na takie inwestycje jak: rozbudowa rond w Ostródzie, 
modernizacja dróg i chodników na terenie powiatu ostródzkiego, przebudowa dróg 
powiatowych w Pacółtowie, wzmocnienie nawierzchni ulicy Świetlińskiej, modernizacje 
dróg powiatowych na odcinku Smykówko - Naprom, Kitnowo – Gierzwałd oraz  
w miejscowości Markowo i Gulbity, wykonanie dokumentacji technicznej przebudowy 
sieci kanalizacji sanitarnej w ZSL w Morągu, wykonanie dokumentacji technicznych 
boisk sportowych, dostawa i montaż drzwi wewnętrznych w budynku warsztatów 
szkolnych w ZSZiO i PPP w Morągu, poprawa warunków edukacji ogólnokształcącej 
poprzez wyposażenie pracowni komputerowej i języków obcych  w LO w Ostródzie, 
utworzenie wirtualnej strzelnicy w ZSL w Morągu, modernizacja hali sportowej  
w ZSR im. W. Witosa,  wykonanie dokumentacji technicznych dostosowania obiektów 
oświatowych powiatu do wymogów p.poż., zakup nowego 20-osobowego autobusu  
na potrzeby osób niepełnosprawnych w SOSW w Szymanowie, rozbudowa bazy 
dydaktyczno-rehabilitacyjnej w SOSW w Szymanowie czy termomodernizacja 
obiektów oświatowych – etap 2. 
 
Radny Struk stwierdził, że wszystkie inwestycje, które przedstawił Pan Starosta  
to zadania, które są już zrealizowane lub są w trakcie realizacji. Stąd też dopytał  
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czy inwestycje te realizowane są z kredytu czy po prostu zabrakło środków 
na ich dokończenie. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że środki te zostaną przeznaczone na częściowe pokrycie 
wkładu własnego do inwestycji, o których wspomniał i które planowane są do realizacji 
w tym roku budżetowym. Po czym dodał, że środki te nie będą przeznaczone  
na kredytowanie inwestycji czy remontów, które są przewidziane do realizacji  
w przyszłym roku. 
 
Radny Struk stwierdził, że skoro już mniej więcej wiemy ile środków nam potrzeba  
na inwestycje, które zaplanowane są w przyszłym roku, to czy nie można zabezpieczyć 
tych środków jedną uchwałą.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że zaciągnięcie w tym roku zobowiązania na okres 
dwóch lat jest akurat niemożliwe z uwagi na zmianę sposobu naliczania odsetek,  
gdyż w chwili obecnej mamy stawkę WIBOR, a od nowego roku będzie obowiązywał 
nowy wskaźnik WIRON, który nie wiadomo jak się będzie kształtował. Poinformowała,  
że w związku z dużą ilością inwestycji w bieżącym roku znacznie wzrosło 
zaangażowanie wkładu własnego do tych inwestycji i dla porównania poinformowała,  
że w zeszłym roku wkład własny do inwestycji wynosił 3,783 mln zł, a tym roku wynosi 
on 9,116 mln zł. Natomiast remonty w zeszłym roku wyniosły 4 mln zł,  a w tym ponad 
5 mln zł. Dodała, że zaangażowanie środków własnych w tym roku na inwestycje  
i remonty wynosi 14,2 mln zł, gdzie w 2022 roku wynosiło 7,7 mln zł. Kończąc 
wypowiedź wyjaśniła, że remonty muszą być finansowane z własnych środków,  
zaś przy inwestycjach powiat  może się wspomóc finasowaniem zewnętrznym. 
 
Radny Struk dopytał jak wysokie jest oprocentowanie tych obligacji. 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że w tej chwili oprocentowanie każdego zadłużenia jest 
wyższe z uwagi na inflację oraz wyższe stopy procentowe. Dodała, że w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej odsetki zostały przeliczone według planowanego zaciągnięcia 
zobowiązania i ujęte w wysokości 7,5% w tym roku, zaś w przyszłym roku do wyliczeń 
odsetek zastosowano oprocentowanie na poziomie 7,3%.  
 
Radny Winnicki dopytał jaka będzie łączna kwota odsetek przy takiej wysokości 
oprocentowania. 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli stopy procentowe będą na takim poziomie, na jakim 
zostało to zaplanowane, to odsetki łącznie do 2037 roku będą wynosiły w granicach 
czterech milionów.  
 
Radny Winnicki, odnosząc się do wypowiedzi pani Skarbnik stwierdził, że te cztery 
miliony odsetek to jest dużo i że trzeba było się wcześniej zastanowić czy te wszystkie 
inwestycje były aż tak niezbędne. Dodał, że jest za tym, żeby budować się, rozwijać, 
ale wysokość tego oprocentowania jest niepokojąca.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIX/339/2023 w sprawie emisji obligacji, została podjęta 19 głosami 
„za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Ostróda. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIX/340/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Ostróda, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  

na realizację których w 2023 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIX/341/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań  
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2023 roku 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11  
do protokołu.  
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad i trybu przyznawania z budżetu powiatu dorocznej 
nagrody w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania  i ochrony 
kultury. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIX/342/2023 w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania  
z budżetu powiatu dorocznej nagrody w dziedzinie twórczości artystycznej, 
upowszechniania  i ochrony kultury, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 13 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zasad oraz 
trybu przyznawania nagród zawodnikom z terenu Powiatu Ostródzkiego, którzy 
osiągnęli wysokie wyniki sportowe, oraz ich trenerom i instruktorom. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  
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Radny Purzycki wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do projektu uchwały poprawki 
polegającej na zmianie zapisu §2 w pkt 1 oraz w pkt 3. Radny zaproponował,  
aby w pkt 1 wykreślić zapis „zajęcie od 1 do 10 miejsca”, gdyż stwierdził, że nagrody 
powinny być przyznawane już za sam udział w mistrzostwach Europy, mistrzostwach 
świata, igrzyskach olimpijskich lub igrzyskach paraolimpijskich. Zaś w pkt 3, który 
brzmi: „ustanowienie rekordu świata, Europy, Polski, województwa warmińsko-
mazurskiego”, uznał, że należałoby dopisać sformułowanie, że „w dyscyplinach 
olimpijskich”. 
 
Radna Dziubińska, odnosząc się do propozycji radnego Purzyckiego wyraziła zdanie, 
iż zgadza się z propozycją zmiany zapisu w pkt 1, natomiast jeśli chodzi o zmianę  
w pkt 3, to stwierdziła, że nie ograniczałaby przyznawania nagrody za ustanowienie 
rekordu tylko w dyscyplinach olimpijskich, gdyż jest wiele innych dyscyplin 
nieolimpijskich, w których osiągnięcia też mogły być nagrodzone. 
 
Pan Starosta, w związku z wypowiedzią radnej Dziubińskiej – Przewodniczącej Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu, dopytał czy radny Purzycki w takim razie wnioskuje  
o wprowadzenie dwóch czy jednej poprawki. 
 
Radny Purzycki, stwierdził, że przekonała go argumentacja radnej Dziubińskiej  
i w takim razie wnioskuje o wprowadzenie do projektu uchwały poprawki w §2, ale tylko 
dotyczącej pkt 1. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek 
radnego Purzyckiego o wprowadzenie do projektu uchwały poprawki dotyczącej 
zmiany zapisu w §2 w pkt 1. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę  
do projektu uchwały zgłoszoną przez radnego Purzyckiego.  
Protokół głosowania radnych w sprawie wprowadzenia poprawki do projektu uchwały   
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca poinformowała, że w projekcie uchwały w wyniku omyłki 
pisarskiej wkradł się błąd w numeracji paragrafów. Po czym poddała pod głosowanie 
projekt uchwały uwzględniający poprawioną numerację paragrafów oraz 
przegłosowaną poprawkę. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych 
Uchwała nr XXXIX/343/2023 w sprawie zasad oraz trybu przyznawania nagród 
zawodnikom z terenu Powiatu Ostródzkiego, którzy osiągnęli wysokie wyniki sportowe, 
oraz ich trenerom i instruktorom, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  
nr 16 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie 

obowiązujących w 2024 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
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Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIX/344/2023 w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów  
za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie obowiązujących w 2024 r., została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Dziesiątym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Jedenastym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że do Rady Powiatu wpłynęło pismo Ministerstwa 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego informujące o udzieleniu Parafii Rzymskokatolickiej 
p.w. Trójcy Świętej w Stębarku dotacji w wysokości 95 000 zł, przeznaczonej  
na pokrycie kosztów zadania pn. „Stębark, kościół pw. Trójcy Świętej (XVII w.) - 
ratunkowa stabilizacja murów - etap IV, wzmocnienie fundamentów - etap III”. 
 
Radny Zabłocki zwrócił się z prośbą o remont drogi w miejscowości Stolno w Gminie 
Miłakowo. Dodał, że była ona już remontowana, ale pozostało tam jeszcze do zrobienia 
kilkadziesiąt metrów. Dlatego też w imieniu mieszkańców Stolna poprosił o remont 
tego odcinka drogi. 
 
Radny Purzycki, odnosząc się do odpowiedzi Starosty Ostródzkiego na wniosek 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w sprawie ustalenia nagrody publiczności za stoisko 
wystawione podczas kolejnych Dożynek Powiatowych oraz powołania do składu 
komisji konkursowej etnografa, poinformował, iż cieszy go, że będzie powołany 
etnograf. Natomiast co do stwierdzenia zawartego w odpowiedzi na wniosek,  
że obecna forma konkursu jak i liczba przewidzianych nagród jest wystarczająca, 
wyraził zdanie, że nic by nie szkodziło, jakby to jednak publika mogła się w tej kwestii 
wypowiedzieć. Na zakończenie stwierdził, że jest to fajna impreza, ale czasami pewne 
kwestie organizacyjne należałoby zmieniać. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że nie wyklucza takiej sytuacji, aby to publiczność miała swój 
udział w ocenie stoisk. Stwierdził, że wybór tych najlepszych można kwestionować,  
ale z jego punktu widzenia trudno jest je oceniać, gdyż każdy się stara i robi to najlepiej 
jak potrafi. Ponadto wyjaśnił, że nie było takiego stoiska, które nie otrzymało nagrody. 
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Na zakończenie dodał, że propozycja ta zostanie przekazana komitetowi 
organizującemu dożynki. 
 
Radny Winnicki stwierdził, że wydanie werdyktu odnośnie najlepszego stoiska  
czy wieńca faktycznie jest bardzo trudne. Dodał, że jeśli to publiczność będzie  
je oceniała to może dojść do takiej sytuacji, że wygra ta Gmina, z której najwięcej 
mieszkańców przybędzie na dożynki. Uznał, że faktycznie jest to trudne zadanie  
i na przyszłość należałoby się zastanowić w jaki sposób wyłonić komisję, tak by 
wszyscy byli w miarę zadowoleni z jej werdyktu. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXXIX sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 
Protokołowała:  
Karolina Świątek 
 

 


